

Full Name: SABA FAROUK AL-SAFADI.  
Gender: Female.  
Nationality: Jordanian  
Date of Birth: 10-2-1982  
Marital Status: Married.  
Languages: Arabic / English.  
Mobile: 00966507803786.  
E-Mail: archsabaa@yahoo.com

### **Academic Qualifications:**

- Master degree, specialty of Architectural designing from Damascus University with rating very good, The thesis entitled was “**the modern architectural interventions to the historical buildings**” (within the international practice).
- Published research in (Tishreen University Journal For Research And Scientific Studies) entitled: “An Analytic Study of The Architectural Intervention Applied on Al-Azem Palace in Damascus at The Period of The French Mandate in 1936”.In 8/6/2011
- Higher Studies Diploma, specialty of Architectural designing from Damascus University with rating very good as I came first at the department.

The subjects I have studied during the diploma:

- Management of projects.
- Architectural and constructional designing.
- Urban planning.
- Executive and building materials.
- Contemporary architectural trends.
- Architectural and heritage.

The final thesis was entitled “**the historical museums and their kinds of expansions**”

- Bachelor of Architecture Engineering from Damascus University in 2005 with rating Good.
- Selected by the University of Damascus, to participate in scientific trip to Germany in 2004.

## **The architectural computer programs which I work on:**

1. AutoCAD (2D – 3D)
2. 3D MAX
3. Photoshop
4. Microsoft office.

## **Practical Experiences:**

- **Working for EHAF company- for intercontinental hotel project- (Saudi Arabia- AL- Soda) ( Jun 2021- till now):**
  - Inventory of existing furniture and arrange an organization tables for it.
- **Working for Le premier company as -technical office manager for three 5 stars hotels projects– (Saudi Arabia- AL khobar) (Sep 2020- May 2021):**
  - Manage the progress files of the projects.
  - Finding solutions for site problems.
  - Quantity surveying.
- **Working for King Fahad Specialist Hospital- Projects section - (Saudi Arabia- AL Dammam) (Mar 2017- Sep 2018):**
  - Design& develop many sections in the hospital to solve current problems and find new designs.
  - Prepare power point presentations to proposed projects in the hospital.
  - Prepare quantities tables for project.
  - Prepare organizational tables for projects.
- **Working for King Mohammad bin Fahad University in Interior Design department (Saudi Arabia- AL Khobar) (Sep 2013- Mar 2014):**
  1. Instructor for Design1.
  2. Instructor for Design2.
  3. Instructor for Design7.
  4. Teaching assistant for Lighting.
- **Had a practice in English for six months during living with an American family (2013).**
- **Teaching Architectural designing to the third year students in Damascus university- faculty of architecture (2011-2012).**

- **working for the 3S Engineering Office -office manager- (Damascus) (January 2006 –October 2012):**
  1. Designing of 12 residential towers in Damascus city (Kafar Souseh, Damascus area, Kaboun , Barzeh ) in accordance with the Investment Factor System .
  2. Designing of two residential buildings and submitting the necessary sketches for licensing according to “K” System of construction.
  3. Designing of a hospital.
  4. Designing of a residential villa.
  5. Preparing the functional program of a tourist project at Habeel region and designing the organizational layout of that project.
  6. Designing the urban Plan for a residential compound at Jamraya area and making the architectural design for its buildings in accordance with the Damascus Countryside Province’s construction system.
  7. Participating within a work team in the architectural competition for the Homs National Museum.
  8. Taking part within a work team in the architectural competition for the Immigration & Passport Service’s building in Damascus.
  9. Designing the urban Plan for a residential compound at Jddaidet AL-Wadi area and making the architectural design for its buildings in accordance with the Damascus Countryside Province’s construction system.
  
- **Working for Arch. Sinan Hassan’s office (Damascus) (2002):** Concerning the ministries area project at Al-Mua’addameiia at the architectural designing stage and have taken part in the discussion to find the constructional solutions of that project.
  
- **Private projects:**
  - Designing a number of residential buildings and submitting the necessary layouts for licensing at the Damascus Countryside Province.
  - Organizing and Designing a vocational building for a petroleum company at Deir Alzor province (2008).
  - Designing the interior of many buildings.
  - Designing many villas.

الاسم: سبأ فاروق الصفدي.  
الجنس: أنثى.  
الجنسية: الأردنية  
تاريخ الولادة: 1982 / 2 / 10  
الوضع الإجتماعي: متزوجة.  
اللغات: عربي / إنجليزي.  
رقم الهاتف: موبايل: 00966507803786  
البريد الإلكتروني: [archsabaa@yahoo.com](mailto:archsabaa@yahoo.com)

### الشهادات العلمية:

- ماجستير من قسم التصميم المعماري في جامعة دمشق وقمت بإعداد بحث بعنوان ( المداخلات المعمارية الحديثة على المباني التاريخية) " التجربة العالمية" عام 2010-2011 بدرجة جيد جدا.
- نشر بحث في مجلة تشرين للبحوث والدراسات العلمية بعنوان (دراسة تحليلية للمداخلات المعمارية على قصر العظم بدمشق في فترة الانتداب الفرنسي عام 1936م.
- دبلوم الدراسات العليا اختصاص التصميم المعماري بمعدل جيد جدا وبترتيب الأولى على القسم من جامعة دمشق عام 2006-2007.

المواد التي تلقيتها خلال الدبلوم:

- إدارة المشاريع.
- التصميم المعماري والعمراني.
- التخطيط الحضري.
- التنفيذ ومواد البناء.
- التيارات المعمارية المعاصرة.
- العمارة والتراث.

وكانت الأطروحة النهائية بعنوان ( المتاحف التاريخية وأنواع التوسعات التي طرأت عليها).

- بكالوريوس في الهندسة المعمارية من جامعة دمشق عام 2005 بدرجة جيد.
- تم اختياري من قبل جامعة دمشق للمشاركة برحلة علمية الى ألمانيا عام 2004.

### البرامج الهندسية التي أعمل عليها:

- AutoCAD (2D-3D).
- 3DS Max.
- Adobe Photoshop.
- Microsoft office.

## الخبرات العملية:

- العمل لصالح شركة ايهاف- كمهندسة معمارية ضمن مشروع فندق انتركونتيننتال السودة- ( المملكة العربية السعودية- ابها)- ( حزيران 2021- حتى الآن):
  - جرد المفروشات الحالية ضمن الفندق وإعداد قوائم تنظيمية لها.
- العمل لصالح شركة أول تصميم – مديرة مكتب فني- ضمن مشروع تجديد ثلاث فنادق 5 نجوم- ( المملكة العربية السعودية- الخبر)- ( أيلول 2020- مايو 2021):
  - إدارة ملفات المخططات المحدثة للمشروع.
  - إيجاد حلول للمشاكل الناتجة في الموقع خلال سير العمل.
  - حساب كميات
- العمل لصالح مستشفى الملك فهد التخصصي (المملكة العربية السعودية- الدمام)- قسم إدارة المشاريع- ( آذار 2017-أيلول2018)
  - تصميم وتطوير أقسام ضمن المشفى لحل مشاكل حالية والحصول على تصميم يواكب المتطلبات الحالية للمشفى.
  - عمل عروض بوربوينت لشرح مشاريع مقترحة ضمن المشفى.
  - تنظيم جداول كميات المشاريع.
  - عمل جداول تنظيمية للمشاريع.
- العمل لدى جامعة الأمير محمد بن فهد في قسم التصميم الداخلي (أيلول 2013- آذار 2014):
  - محاضرة لمادة التصميم الداخلي1.
  - محاضرة لمادة التصميم الداخلي2.
  - محاضرة لمادة التصميم الداخلي7.
  - مساعدة محاضرة لمادة الإنارة.
- 746
- ممارسة المحادثة في اللغة الإنكليزية من خلال الإقامة مع عائلة أمريكية في الولايات المتحدة الأمريكية لمدة ستة أشهر (2012- 2013).
- تدريس مادة التصميم المعماري لطلاب السنة الثالثة في كلية الهندسة امعمارية- جامعة دمشق (2011-2012).
- العمل لصالح مكتب 3S الهندسي (دمشق)- مديرة مكتب- ( الشهر الأول 2006- الشهر العاشر 2012):
  - تصميم 12 برج سكني في مدينة دمشق ( كفرسوسة، مشروع دمر، قابون، برزة) وفق نظام عامل الاستثمار.
  - تصميم بنائين سكنيين وتقديم المخططات اللازمة للرخص في منطقة برزة وفق نظام K للبناء.
  - تصميم مشفى.
  - تصميم فيلل سكنية.
  - إعداد البرنامج الوظيفي لمشروع سياحي في منطقة هابيلوتصميم المخطط التنظيمي لهذا المشروع.

- تخطيط مجمع سكني في منطقة جمرايا ووضع التصميم المعماري للمباني السكنية وفقا لنظام البناء في محافظة ريف دمشق.
- المشاركة ضمن فريق عمل بالمسابقة المعمارية لمتحف حمص.
- المشاركة ضمن فريق عمل بالمسابقة المعمارية لمبنى الهجرة والجوازات في دمشق.
- تخطيط مجمع سكني في منطقة جديدة الوادي ووضع التصميم المعماري لهذه المباني السكنية وفقا لنظام البناء في محافظة ريف دمشق.

■ **العمل لصالح مكتب المهندس سنان حسن ( دمشق ) (2008):**

- ضمن مشروع حي الوزارات في المعضية في مرحلة التصميم المعماري والمشاركة في المناقشة لوضع الحلول الإنشائية لهذا لمشروع.

■ **مشاريع خاصة:**

- تصميم عدد من المباني السكنية وتقديم المخططات اللازمة للرخص في محافظة ريف دمشق 2008.
- تنظيم وتصميم بناء مهني لصالح شركة نفط في محافظة دير الزور 2008.
- تصميم داخلي لعدة مباني.
- تصميم عدة فيلل سكنية.